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Wywiad z Anną Burys, panią dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzechowie, w kt�rej 

znajduje się Izba Regionalna. Izba zainteresowała nas ze względu na wartość 

przedmiot�w, kt�re sąw niej gromadzone od kilku lat z pomocą nie tylko nauczycieli, ale 

przede wszystkim z ogromnym zaangażowaniem mieszkańc�w Brzechowa.

Kiedy powstała znajdująca się w Pani szkole izba regionalna?

Uroczyste otwarcie izby regionalnej odbyło się 22 stycznia 2008 roku

Jaki był cel założenia izby ?

Poprzez zorganizowanie wystawy pragniemy uchronić przed zniszczeniem, zapomnieniem 

dziedzictwo kulturowe poprzednich pokoleń, kt�re nieraz znajduje się w zasięgu ręki, a 

niezauważone przemija bezpowrotnie. Chcemy zwr�cić uwagę dzieci, młodzieży i całej 

społeczności lokalnej na wartość ocalałego dziedzictwa kulturowego i konieczność 

zachowania dla przyszłych pokoleń.

Kto zainicjował jej powstanie?

Jej powstanie zainicjowała pani dyrektor Ewa Kwiecień i ja, ponieważ byłam koordynatorem 

projektu.

Jakie przedmioty znajdują się w izbie, skąd pochodzą?

Znajdują się tam przedmioty dawnego użytku między innymi:krosno, kołowrotek, 

oselniczka, wrzeciono,cepy, tarka do prania, żelazka z duszą, kolebka. Te przedmioty są 

darami mieszkańc�w Brzechowa .

Ile trwało ich gromadzenie?

Gromadzenie przedmiot�w trwało od stycznia do czerwca 2008 r.

Czy spodziewała się Pani, że izba będzie cieszyła się takim zainteresowaniem i 

odwiedzana przez tylu gości?

Niewielu gości odwiedzało tę izbę , a na tych kt�rzy tam byli wywarła pozytywne wrażenie. 

W trakcie festyn�w Izba Regionalna była udostępniana dla mieszkańc�w.

Jakie ważne wydarzenie wiąże się z izbą regionalną?

Naszą Izbę odwiedził biskup kielecki Kazimierz Gurda.
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Kt�re przedmioty są szczeg�lnie ważne?

Nie mogę wskazać żadnego przedmiotu ponieważ każdy z nich jest wartościowy.

Czy łatwo utworzyć taką izbę?

Nie jest to dość łatwe , ale przy dużym zaangażowaniu mieszkańc�w Brzechowa było to 

możliwe. Mieszkańcy chętnie wsp�łpracowali z gronem pedagogicznym.

Jak często uczniowie szkoły odwiedzają tę izbę?

Każdy uczeń co najmniej raz w roku odwiedza tę Izbę w ramach poznawania życia 

przodk�w.

Dziękujemy za poświęcony czas. Do widzenia.

Dziękuję. Do widzenia.

Wywiad przeprowadziły: 

Ewa Strząbała, 

Agata Borek, 

Magdalena Baran, 

Katarzyna Szumska.


